
PROTOKÓŁ NR 2/11

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury,

które odbyło się 24 stycznia 2010 roku, cd.  1 lutego 2011.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:30. 

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Maria Zielińska – Przewodnicząca Komisji,

2. Anna Klepacz,

3. Adam Bierowski,

4. Mariusz Kubiak, 

5. Zbigniew Piątek,

6. Stanisław Schmidt.

Nieobecni usprawiedliwieni: 1 lutego 2011 roku – Anna Klepacz, Mariusz Kubiak.

Zaproszone osoby:

7. Mirosław Górecki,

8. Grażyna Nawalaniec,

9. Artur Wrona,

10. Ewa Król – 1.02.2011,

11. Ewa Polańska – 1.02.2011.

Porządek obrad:

1. Wybór zastępcy przewodniczącej Komisji Oświaty i Kultury.

2. Zatwierdzenie planu pracy Komisji Oświaty i Kultury na 2011 rok.

3. Ustosunkowanie się do zażalenia dyrektora Publicznego Przedszkola nr 1 w Kowarach do 

planu finansowego na 2011 r.

4. Zapoznanie  się  z  pismem  właścicielki  Pierwszego  Prywatnego  Przedszkola  w  Kowarach 

„Krokodyl Schnappi”. 

Ad.  1  Członkowie  Komisji  Oświaty  i  Kultury  w  Kowarach  wybrali  jednogłośnie  zastępcę 

przewodniczącej komisji. Został nim pan Zbigniew Piątek. 

Ad. 2 Członkowie Komisji zapoznali się z propozycją zagadnień, jakimi będą się zajmować w roku 

2011 przedstawioną przez przewodniczącą. Plan pracy Komisji Oświaty i Kultury został jednogłośnie przyjęty 

do realizacji w bieżącym roku. 

 

Ad. 3  Dyrektor Przedszkola Publicznego nr 1 w Kowarach przysłała do Rady Miasta zażalenie do 

planu finansowego jednostki na 2011 rok w części dotyczącej: rozdział 80104, paragraf 4010: wynagrodzenie 

osobowe pracowników.

Plan wydatków przedszkola skonstruowany przez panią dyrektor i księgową różni się od planu budżetowego 
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Urzędu Miasta; jest to różnica 130 503,00 zł w planie wydatków na wynagrodzenia osobowe w przedszkolu. 

Brak  ten,  wg  dyrektor  M.  Tatowicz  jest  jednoznaczny  z  likwidacją  jednego  oddziału  dziecięcego  oraz 

zwolnieniem co najmniej trzech pracowników (dwóch nauczycieli i jednej woźnej oddziałowej).

Pani  dyrektor  kieruje  się  aktualnymi potrzebami przy  planowaniu  ilości  oddziałów i  nie  chce  odmawiać 

przyjęcia dzieci do przedszkola bez poparcia odpowiednimi argumentami.

 

 Ad.  4  Właścicielka  Prywatnego  Przedszkola  w  Kowarach  „Krokodyl  Schnappi”  pani  Ewa  Król 

zwróciła  się  do Urzędu Miasta  w Kowarach z  prośbą o podwyższenie  kwoty dotacji  zgodnej  z  Ustawą o  

Systemie Oświaty ze zmianami. Pani Król argumentuje swoją prośbę trudną sytuacją finansową placówki 

oraz „utrzymaniem dzieci dwuletnich, które zostały przyjęte do przedszkola w roku szkolnym 2010/2011, a na 

które dotacja nie przysługuje ...”. Po rozmowie z panią skarbnik UM Komisja dowiedziała się, że przedszkole  

prywatne otrzymuje dotację w wysokości 400 zł na każde dziecko powyżej 2,5 roku. W styczniu dotowano 47 

dzieci. W budżecie Miasta zaplanowana jest kwota dofinansowania dla Prywatnego Przedszkola w wysokości  

220 000 zł.

Komisja posiadała zbyt mało informacji ze strony p. E. Król dlatego zdecydowała na ponowne rozpatrzenie tej  

sprawy, zaproponowano zaproszenie zainteresowanych osób na posiedzenie Komisji.

01.02.2001 – Kontynuacja spotkania Komisji Oświaty i Kultury

Na spotkanie przybyły p. E. Król – właścicielka prywatnego przedszkola oraz p. E. Polańska – dyrektor tegoż  

przedszkola. Prywatne przedszkole edukuje i wychowuje 57 dzieci, zgodnie z Uchwałą Rady Miasta otrzymuje 

dotację na każde dziecko, które ukończyło 2,5 roku w wysokości 75% stawki dotowanej dla dzieci w tym  

samym wieku z przedszkola publicznego. P. Król prosi o zwiększenie kwoty dotacji do 85% rzeczonej stawki.  

Pozyskane pieniądze zainwestuje w remonty i edukację. 

Wnioski Komisji:

1.  Członkowie Komisji  Oświaty  i  Kultury  wnioskują  do  p.  Burmistrza  o  podejmowanie  działań  i 

decyzji, które powodują podnoszenie poziomu oświaty w naszym mieście.

W związku z  powyższym uważamy, że  zapotrzebowanie społeczne powinno być decydującym czynnikiem 

warunkującym  tworzenie  i  funkcjonowanie  odpowiedniej  ilości  oddziałów  w  przedszkolu  publicznym  w 

Kowarach, zwłaszcza przy sprzyjających warunkach lokalowych i posiadanych zasobach ludzkich. 

2. Odnośnie  pisma  otrzymanego  z  Prywatnego  Przedszkola  w  Kowarach  Komisja  postanowiła 

spotkać się z p. Król w celu omówienia szczegółów sprawy.

01.02.2011 r. (kontynuacja posiedzenia Komisji) Komisja uznała funkcjonowanie Prywatnego Przedszkola w 

Kowarach za celowe w obecnej sytuacji. Członkowie Komisji są zgodni, że należy zwiększyć dofinansowanie 

dla prywatnego przedszkola w Kowarach do wysokości 80% dotacji zgodnej z Ustawą.

Protokołowała:                                                                                                                  Przewodnicząca

Maria Zielińska                                                                                                       Komisji Oświaty i Kultury
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